

### Referat for bestyrelsesmøde 3.2017

Tid: Tirsdag, den 6. juni 2017, kl. 17:30-20:45

Sted: Hellerup Sejlklub

Til stede: Bestyrelsen

Inviteret: Stig Jørgensen (pkt. 4) og Lars Peter Olsen (pkt. 8.7).

Fraværende: VG og JG

Pkt.	Emne	Beslutning
1.	Godkendelse af dagsorden og referat fra møde 2.2017	Godkendt.
2.	Opsamling fra møde 1.2017 <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Klubbens udstyr – indkøb af nyt materiel v/NB</li> <li>2. Sodavandsmaskinen v/VG</li> <li>3. Hjemmeside for events v/CJ</li> <li>4. Forældremøde 22.05.17 v/PB</li> <li>5. Havneudvalgsmøde v/LR</li> <li>6. Veteranudvalg v/VG</li> <li>7. MM-Vision Cup v/PB</li> <li>8. Familiefægtedag v/JG</li> <li>9. Indkøb af ny computer v/PB</li> <li>10. DFF Repræsentantskabsmøde v/LR</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Klubben har indkøbt 15 trådløse piste, hvoraf nogle i medfør af en medlemsundersøgelse vil blive implementeret på salen. Enkelte forældre har udtrykt bekymring, men der vil stadig være rig mulighed for at fægte på "normale" piste. Bestyrelsen følger op på medlemstilfredsheden i løbet af efteråret.</li> <li>2. Mikkel Hedegaard kigger på det.</li> <li>3. CJ arbejder stadig videre hermed.</li> <li>4. Til forældremødet den 22. maj mødte ca. 25 forældre op, hvor trænere og bestyrelsen informerede om stævneaktiviteter for den kommende sæson.</li> <li>5. Intet nyt fra Havneudvalget. Bestyrelsen påtænker at invitere Hans von der Osten efter sommerferien for at fortælle om udbygningsplanerne.</li> <li>6. Intet nyt herfra.</li> <li>7. Evaluering af MM-Vision Cup er udsat til næste møde.</li> <li>8. Familiefægtedagen gik godt med deltagelse af over 15 personer.</li> <li>9. PB køber en tablet til trænerstaben.</li> <li>10. LR aflagde beretning om DFF's repræsentantskabsmøde i april.</li> </ol>
3.	Økonomi	Udsat til næste møde.
4.	Indlæg fra Stig Jørgensen	Stig orienterede om elitesituationen i dansk fægtning. Herunder blev sportschefens rolle drøftet. PB tager kontakt til DFF med henblik på en nærmere drøftelse heraf.
5.	Den daglige træning	1. Status blev drøftet.

	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Status</li> <li>2. Nye ungdomstrænere</li> <li>3. Dommere</li> <li>4. Gratister</li> <li>5. Rekruttering af nye voksne</li> <li>6. Fleurethandlingsplan</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>2. Bestyrelsen påtænker at inkorporere de 5 ungdomsfægttere, der har været på DFF-trænerkursus, i trænerteamet.</li> <li>3. Punktet udsættes til næste møde.</li> <li>4. Der har været tvivl om, hvorvidt vi har gratister på fægtesalen. Trænerne holder løbende øje hermed og har styr på det.</li> <li>5. Som et tiltag til at skabe yderligere sociale arrangementer for vores eksisterende voksenfægttere og motivere klubbens voksenfægttere til at introducere sporten til deres omgangskreds, vil der på nogle af de første onsdage eller torsdage i den nye sæson være vin og snacks på klubbens regning efter voksentræning. Mere info følger.</li> <li>6. Mads Hejrskov har udarbejdet et udkast til en fleurethandlingsplan, som bestyrelsen vil arbejde videre med.</li> </ol>
6.	Oprettelse af HFK's venner	Bestyrelsen overvejer at lave en støtteforening. Mere herom på næste møde.
7.	Nye retningslinjer for events	Retningslinjerne for klubbens events skal laves om. Punktet udsættes til næste møde.
8.	<p>Evt.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Pisteindvielsesreception og sommerfest v/CJ</li> <li>2. Medaljer v/PB</li> <li>3. Nye træningsdragter v/PB</li> <li>4. Pokalindgraveringer v/NB</li> <li>5. HFK Open v/ PB og JG</li> <li>6. Rekruttering af flere frivillige</li> <li>7. Lars Peter Olsen</li> <li>8. Næste møde</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Der vil blive afholdt en pisteindvielsesreception og en sommerfest den 12. juni hhv. den 19. august.</li> <li>2. Der skal indkøbes nye medaljer med et nyt logo. Bestyrelsen opfordrer medlemmerne til at byde ind.</li> <li>3. Klubben får snart nye træningsdragter i samarbejde med Nike.</li> <li>4. Fremover er det kun indgravering af pokaler for holdmesterskaber, klubben betaler for.</li> <li>5. Det gik fint. Der var dog problemer med den tekniske del af afviklingen af stævnet.</li> <li>6. Bestyrelsen forsøger til stadighed at rekruttere flere frivillige til de mange opgaver, der skal løftes. Punktet er udsat til næste møde.</li> </ol>

		<ol style="list-style-type: none"><li>7. Som følge af en længere dialog på Facebook var Lars Peter Olsen indbudt på dagens møde, hvor implementeringen af de trådløse piste blev forklaret. Derudover blev hensigtsmæssigheden af lange debatter på klubbens Facebookside også debatteret, og bestyrelsen henstillede Lars Peter om at ringe eller skrive direkte til bestyrelsen, idet facebookgruppen ikke er det rette forum herfor. Det blev bl.a. påpeget, at potentielle sponsorer også har mulighed for at se disse korrespondancer.</li><li>8. Klubben byder ind på Veteran-EM 2020 i samarbejde med DFF. Der nedsættes en projektgruppe bestående af LR, PB, VG og Jørgen Kock.</li><li>9. August 2017.</li></ol>
--	--	--